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Regionfullmäktige 

Svar på interpellation från Peter Iveroth, 
Kristdemokraterna – Förlossningsvård 

I en interpellation från Peter Iveroth (KD) ställs frågorna: 
• Är länets förlossningsvård så bristfällig som IVOs granskning vill göra 

gällande? 
• Är förlossningsverksamheten underfinansierad? 
• Har det statsbidrag vi fått för kvinnors hälsa kunnat användas i 

förlossningsvården? 

Sammanfattning och svar  
Länets förlossningsvård är inte så bristfällig som IVO:s granskning vill göra 
gällande. Nästan samtliga förlossningskliniker i landet har fått jämförbar kritik. 
Förlossningsvården i Region Jönköpings län utmärker sig genom att ligga i topp i 
flertalet parametrar inom nationella kvalitetsregister och det pågår systematiskt 
arbete med att hålla hög kvalitet och ständigt förbättra förlossningsvården utifrån 
nationella riktlinjer och forskning. De brister som IVO identifierat är 
omhändertagna och arbete pågår för att säkra att bristerna åtgärdas och förankring 
i verksamheten sker genom löpande uppföljning. 
 
Bedömningen är att förlossningsvården har en finansiering som motsvarar 
behovet utifrån det uppdrag som är beskrivet i verksamhetsplan och budget. 

 
Statsbidraget är inlagt som ordinarie budget för att ge en långsiktig hållbar 
finansiering. Dessutom tillfördes 5 miljoner kronor i budgeten för 2024 i en 
permanent budgetförstärkning med fokus på postpartumvården.  
 
 
 
Thomas Gustafsson (S) 
Ordförande i nämnd för folkhälsa och 
sjukvård 
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